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Klagen gjelder PlanID 4002_02.Larsvika og Hesthagen SmÃ¥brukerfelt. 

 

Begrunnelsen fra grunneier for omregulering til boligformÃ¥l er at 

smÃ¥brukerfeltene ikke er tatt i bruk til det de var ment,er direkte feil 

og uriktig. 

Faktum er at i 2014, et Ã¥r etter vi var flyttet hit fikk jeg vite at 

Astrid og OddbjÃ¸rn Olsen planla Ã¥ ta disse omrÃ¥dene tilbake og gjÃ¸re de 

om til boligformÃ¥l. 

PÃ¥ dette tidspunkt var alle tomtene solgt,men bare 6 hus var ferdige og 3 

boliger hadde fast bosted her. Alle var opptatte med sitt ,Ã¥ ordne rundt 

egne boliger. 

NÃ¥r dette kommer opp, hvem ville starte opp med arbeid pÃ¥ disse 

smÃ¥brukerfeltene nÃ¥r det ikke var avklart om vi kunne beholde omrÃ¥dene 

til formÃ¥let som var ment og som var tungtveiende grunner for Ã¥ bosette 

seg her. 

Den egentlige grunnen er at hun trenger penger,som hun selv sier. 

Kontrakten mellom utbygger; KjerringÃ¸y Boligutvikling (M3 anlegg) var at 

grunneier fÃ¥r oppgjÃ¸ret etter hvert som tomtene blir solgt. 

NÃ¥ var det betimelig Ã¥ starte prosessen med omregulering. 

Da ville det vÃ¦re lettere Ã¥ selge nÃ¥r alle regulerte tomter var solgt! 

Dette er Ã¥ fÃ¸re alle boligeierne bak lyset. 

 

NÃ¥r Astrid Tove Olsen i tillegg sitter i Plan-og miljÃ¸utvalget som 

varamedlem,sÃ¥ kan man bare lure pÃ¥ hvilken pÃ¥virkning hun kan hatt i en 

slik posisjon. 

En sak som har pÃ¥gÃ¥tt over flere Ã¥r. 

Dette ser jeg pÃ¥ som meget alvorlig sammenblanding av roller ,uansett om 

hun har vÃ¦rt deltagende i Ã¥ stemme over forslagene som fremmes. 

 

Svenn-Arne Holmen 

Bo-Godtveien 23 

8093 KjerringÃ¸y  

Tlf 48001685 
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